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Protokół Nr 6 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego 

w dniu 28.04.2015r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku. 

 

Spotkanie trwało od godz. 14:00 – 15:10. 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 

 

1. Burmistrz Więcborka    - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka   - Jacek Masztakowski 

3. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Więcborku  - Tomasz Siekierka 

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji p. Henryk Szwochert powitał wszystkich zebranych 

po czym przypomniał porządek obrad spotkania, który przewidywał:  

 

1. Zaopiniowanie zmian w budżecie Gminy Więcbork na rok 2015. 

2. Sprawy różne 

 

Zgłosił, że do powyższego porządku obrad wprowadzone zostają dwa dodatkowe punkty 

dotyczące zaopiniowania dwóch projektów uchwał tj.: 

 

 w sprawie w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Mieszkaniach 

Chronionych w Więcborku, 

 w sprawie przyjęcia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również tryb ich pobierania. 

 

Następnie poprosił o przegłosowanie porządku obrad po zmianach 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

 

Przewodniczący Komisji powiedział również, że na prośbę Dyrektora MGOPS w Więcborku 

proponuje zrealizowanie dodanych punktów jako pierwszych. 

 

Do powyższego nie wniesiono uwag i przystąpiono do realizacji przyjętej tematyki. 

 

Głos zabrał Dyrektor Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Tomasz 

Siekierka omawiając przygotowane projekty uchwał: 

 

a) w sprawie w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Mieszkaniach 

Chronionych w Więcborku 

 

Dyrektor powiedział, że na obecną chwilę uchwała w ww. sprawie obwiązuje, a konieczność 

zmiany dotyczy § 5 załącznika, który w tej chwili brzmi: „koszt, o którym mowa w §3 

/wysokość odpłatności/ ustala Rada Miejska w Więcborku w drodze uchwały”. Wcześniej 
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zapis ten mówił, że koszt ustala dyrektor ośrodka w formie zarządzenia. Z uwagi na 

pojawiające się wyroki sądów uchylające tego typu uchwały, Dyrektor MGOPS w Więcborku 

podjął decyzję o zmianie zapisu jeszcze przed ewentualną decyzją o uchyleniu wcześniej 

podjętej uchwały  przez organ nadzorczy.  

 

b) w sprawie przyjęcia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również tryb ich pobierania. 

 

 

W przypadku drugiego projektu sytuacja jest analogiczna do przedstawionej powyżej tj. 

zmiana dotyczy załącznika dookreślającego szczegółowe warunki, i tu również koszt jednej 

godziny wcześniej ustalany był zarządzeniem dyrektora ośrodka, teraz w proponowanym 

projekcie ma on być ustalany w formie  uchwały Rady Miejskiej. Jest to jedyna zmiana  

w dotychczas obowiązującej w tym zakresie uchwale. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Jan Antczak pytał o ilość opiekunek społecznych, czy jest to ta sama liczba, czy też 

stan w tym zakresie się zwiększył.  

 

Dyrektor MGOPS wyjaśnił, że do roku 2011 opiekunek tych było piętnaście. W chwili kiedy 

weszły zmiany związane z asystenturą opiekunek tych jest czternaście. Nie może jednak 

powiedzieć, że jest to ilość wystarczająca. Póki, co Ośrodek ratuje się stażystami, w tej chwili 

zamierza też uruchomić na kilka miesięcy roboty publiczne. Ilość tej grupy pracowników  

w stosunku do potrzeb powoduje problemy z wykorzystaniem urlopów. Nie może bowiem 

wysyłać w środowiska indywidualnie stażystów bez wsparcia. Od miesiąca maja w ramach 

robót publicznych zatrudnione zostaną dwie osoby, a to pozwoli przynajmniej na 

wykorzystanie zaległych urlopów opiekunkom. W okresie zimowym to zapotrzebowanie jest 

większe, chociażby z tytułu palenia i noszenia opału. Nie ukrywał też, że jest coraz więcej 

osób przekraczających kryterium dochodowe, wówczas odpłatność za usługi opiekuńcze jest 

pełna tj. 19,00 zł za godzinę i takich sytuacjach coraz częściej zdarzają się sytuacje, gdzie 

podopieczni rezygnują z racji znacznych kosztów, których nie są w stanie pokryć. 

 

Radny Antczak dociekał ile opiekunek byłoby tak naprawdę wystarczająca. 

 

Dyrektor MGOPS odpowiedział, że jeden etat to tak naprawdę siedem godzin, bo jedna 

godzina wykorzystywana jest na dojazdy. To z kolei „kropla w morzu potrzeb”. Gdyby 

docelowo pojawiły się trzy etaty byłby to jakiś potencjał do wykorzystania.  

 

Radny Kazimierz Wilczyński  mówił, że Dyrektor wspomniał o 15 etatach wcześniej i 14 

etatach obecnie po wprowadzeniu asystentów rodzin. Pytał ilu obecnie jest asystentów? 

 

Dwóch asystentów ale nie maja ono przełożenia na pracę opiekunów. Jest to zupełnie inna 

działka i obie te formy w żaden sposób się nie uzupełniają – odpowiedział Dyrektor 

MGOPS.  

Radny Stanisław Piłka dopytywał ile z kwoty 19,00 zł z godzinę otrzymuje opiekunka? 

 

Dyrektor MGOPS odpowiedział, że nie potrafi na to odpowiedzieć. Średnie zasadnicze 

wynagrodzenie opiekunki brutto wynosi – ok. 2.100,00 – 2.200,00 zł. Zaplanowany budżet 

pokrywa koszty wynagrodzeń i pochodne. Dochodzi tu jeszcze kwestia wypłatach 
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kilometrówek na dojazd do podopiecznych spoza miasta /dot. kilku opiekunek dojeżdżających 

swoimi samochodami/.  W większości przypadków limit przewidziany rozporządzeniem jest 

niewystarczający. 

 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i przystąpiono do zaopiniowania projektów 

uchwał. 

 

Obecnych 12 radnych 

 

 

 w sprawie w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Mieszkaniach 

Chronionych w Więcborku 

 

Opinia jednogłośnie pozytywna 

 

 w sprawie przyjęcia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również tryb ich pobierania. 

 

Opinia jednogłośnie pozytywna 

 

 

W dalszej części posiedzenia Zastępca Burmistrza w zastępstwie Skarbnik Gminy 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na 2015 rok. 

 

 

Zmiany dotyczyły: 

1. Zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych w rozdz. 01095 o kwotę 534.993,25 

zł. dokonano na podstawie pisma Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr 

WFB.I.3120.3.14.2015/26 z dnia 24 kwietnia 2015 r. zwiększającego plan dotacji z 

przeznaczeniem na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych oraz na 

pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu, poniesionych w tym zakresie 

przez gminy za pierwszy okres płatniczy 2015 r. 

2. Zwiększenia planu dochodów w rozdz. 60016 § 0970 o kwotę 3.477,00 zł. dokonano z 

uwagi na otrzymane odszkodowanie z firmy ubezpieczeniowej TUiR WARTA za 

zniszczony przystanek autobusowy. 

3. Zwiększenia planu dochodów w rozdz. 75011 § 2360 o kwotę 10,00 zł. dokonano z uwagi 

na wpływ dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej. 

4. Zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych w rozdz. 75107 o kwotę 2.100,00 zł. 

dokonano na podstawie pisma Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Bydgoszczy 

Nr DBD-680-3/15 z dnia 10 kwietnia 2015 r. dotyczącego przyznania dotacji na 

organizację i przeprowadzenie wyborów Prezydenta RP zarządzonych na dzień 10 maja 

2015 r. 

5. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 75023 § 0970 o kwotę 117.170,00 zł. 

dokonano z tytułu zwrotu podatku VAT z inwestycji z lat ubiegłych i wpływu kwot 

należności ściągniętych egzekucyjnie. 

6. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 75814 § 0920 o kwotę 6.000,00 zł. 

dokonano z tytułu wpływu odsetek bankowych od zgromadzonych środków pieniężnych. 
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7. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 80101 § 0750 o kwotę 938,00 zł. 

dokonano z tytułu wpływu środków finansowych z tytułu wynajmu pomieszczeń w SP w 

Więcborku. 

8. Zmniejszenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 80101 § 6330 o kwotę 29.600,00 zł. 

dokonano w związku ze zmianą przeznaczenia sal rehabilitacyjnych na sale lekcyjne w ZS 

w Sypniewie. 

9. Zmian w planie dochodów budżetowych w rozdz. 80103 § 2030 o kwotę 129.846,00 zł. i 

w rozdz. 80104 § 2030 o kwotę 372.989,00 zł. dokonano na podstawie pisma Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.8.2015/26 z dnia 24 marca 2015 r. 

zwiększającego plan dotacji z przeznaczeniem na udzielenie gminom dotacji celowej z 

budżetu państwa na realizację zadań własnych w zakresie wychowywania przedszkolnego 

w 2015 r. 

10. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 80104 § 0840 o kwotę 50,00 zł. 

dokonano z tytułu wpływu środków finansowych z tytułu sprzedaży złomu. 

11. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 85202 § 0970 o kwotę 1.920,00 zł. 

dokonano z tytułu wpływu odpłatności za pobyt w DPS w Kamieniu Kr. 

12. Zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych w rozdz. 85215 o kwotę 765,82 zł. 

dokonano na podstawie pisma Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr 

WFB.I.3120.3.12.2015/26 z dnia 8 kwietnia 2015 r. zwiększającego plan dotacji z 

przeznaczeniem na wypłatę zryczałtowanych dodatków energetycznych za II kwartał 2015 

r. 

13. Zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych w rozdz. 85216 o kwotę 47.296,00 zł. 

dokonano na podstawie pisma Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr 

WFB.I.3120.3.14.2015/26 z dnia 24 kwietnia 2015 r. zwiększającego plan dotacji z 

przeznaczeniem na dofinansowanie wypłat zasiłków stałych. 

14. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 90001 § 0830 o kwotę 600,00 zł. 

dokonano z tytułu wpływu środków finansowych z tytułu świadczonej dla ZGK Sp. z o.o. 

usługi przesyłu ścieków i wody. 

15. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 90019 § 2007 o kwotę 6.635,00 zł. 

dokonano w związku z  wpływem środków z tytułu  refundacji poniesionych  kosztów 

przeprowadzonych w 2014 r. dwóch projektów: „Organizacja i przeprowadzenie 

konferencji trójsektorowej na temat sposobów zachowania i zabezpieczenia obszarów 

objętych szczególnymi formami ochrony przyrody, w tym Natura 2000 oraz dobrych 

praktyk ekologicznych na terenie objętym LSROR Stowarzyszenia LGR „Nasza Krajna i 

Pałuki” (3.486,61 zł) i „Organizacja proekologicznej akcji „Sprzątanie świata” (3.148,99 

zł). 

16. Zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych w rozdz. 90019 o kwotę 158.850,00 

zł. dokonano na podstawie Promesy nr DUK.4302.096.15 L. dz. 1350/15 z dnia 

20.03.2015 r. udzielenia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Toruniu na realizację przedsięwzięcia pn.: „Demontaż, transport i 

unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Więcbork”. 

17. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 92695 § 0840 o kwotę 544,00 zł. 

dokonano z tytułu wpływu środków finansowych z tytułu sprzedaży złomu (demontaż 

pomostu). 

18. Zwiększenia planu dochodów budżetowych w rozdz. 92695 § 0970 o kwotę 3.846,00 zł. 

dokonano z uwagi na otrzymane odszkodowanie z firmy ubezpieczeniowej za uszkodzony 

pomost na plaży miejskiej w Więcborku. 

19. Zmiany w planie wydatków budżetowych w rozdz. 01095 pomiędzy paragrafami o kwotę 

2.400,00 zł. dokonano w związku z koniecznością zapewnieniem środków finansowych na 

sfinansowania zakupu nagród za udział w planowanym konkursie wieńców dożynkowych 

oraz konkursie „Estetyka Zagrody Wiejskiej”. 
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20. Zmiany w planie wydatków inwestycyjnych w rozdz. 60016 § 6050 o kwotę 4.800,00 zł. 

dokonano w celu zakupu wiaty przystankowej na zajezdnię przy ul. Gdańskiej w 

Więcborku zniszczonej w wyniku kolizji drogowej. 

21. Zwiększenie planu wydatków budżetowych w rozdz. 75023 § 4300 o kwotę 29.000,00 zł. 

dokonano w celu zapewnienia środków finansowych za wykonanie usługi w zakresie 

doradztwa prawnego dotyczącego odzyskiwania podatku VAT. 

22. Zmiany w planie wydatków budżetowych w rozdz. 75075 pomiędzy paragrafami o kwotę 

1.900,00 zł. dokonano w związku z koniecznością zapewnieniem środków finansowych na 

nagrody w konkursach ogłaszanych przez Burmistrza Więcborka. 

23. Zmiany w planie wydatków budżetowych w rozdz. 75075 § 4430 o kwotę 20.100,00 zł. 

dokonano w celu zapewnieniem środków finansowych na wpłatę składki członkowskiej na 

rzecz Lokalnej Grupy Działania Stowarzyszenie „Nasza Krajna” w związku z 

przystąpienie Gminy Więcbork do opracowywania Lokalnej Strategii Działania na lata 

2014 – 2020. 

24. Zmiany w planie wydatków budżetowych w rozdz. 75095 pomiędzy paragrafami o kwotę 

600,00 zł. dokonano w związku z koniecznością zapewnieniem środków finansowych na 

nagrody w konkursach ogłaszanych przez Burmistrza Więcborka. 

25. Zwiększenie planu wydatków budżetowych w rozdz. 75095 § 4300 o kwotę 3.844,00 zł. 

dokonano w celu zapewnienia środków finansowych związanych z kosztami postępowań 

administracyjnych. 

26. Zmiany w planie wydatków budżetowych w rozdz. 75412 pomiędzy paragrafami o kwotę 

600,00 zł. dokonano w związku z koniecznością zapewnieniem środków finansowych na 

nagrody w konkursach ogłaszanych przez Burmistrza Więcborka. 

27. Zmiany w planie wydatków budżetowych w dziale 801 i 854 podyktowane zostały 

bieżącym funkcjonowaniem oświaty Gminy Więcbork. 

28. Zwiększenie planu wydatków budżetowych w rozdz. 90005 § 4300 o kwotę 50.000,00 zł. 

dokonano w celu zapewnienia środków finansowych niezbędnych w celu opracowania 

„Planu gospodarki niskoemisyjnej Gminy Więcbork”. 

29. Zmiany w planie wydatków budżetowych w rozdz. 90019 pomiędzy paragrafami o kwotę 

1.000,00 zł. dokonano w związku z koniecznością zapewnieniem środków finansowych na 

sfinansowania zakupu nagród dla dzieci w konkursie związanym z ochroną środowiska. 

30. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 92195 i 92695 pomiędzy paragrafami o 

łączną kwotę 1.324,11 zł. dokonano dla prawidłowej realizacji przedsięwzięć 

wykonywanych przez Sołectwo Górowatki w ramach funduszu sołeckiego. 

31. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 92695 § 4210 o kwotę 3.846,00 zł. 

dokonano z uwagi na konieczność naprawy uszkodzonego pomostu na plaży miejskiej w 

Więcborku. 
 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Burmistrz Więcborka poproszony o odniesienie się do pkt. 28 zmian podał, że w związku  

z nowym okresem programowania RPO Województwa Kujawsko-Pomorskiego istnieje 

potrzeba, aby aplikować o środki z konkretnych osi i priorytetów. Mowa tu o wszystkich 

rodzajach termomodernizacji, jak również o inwestycjach „świetlnych”. W tym zakresie jest 

bezwzględny wymóg opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej tj. planu obejmujące ww. 

inwestycje, z którego ma wynikać, że konkretne inwestycje przełożą się na obniżenie emisji 

dwutlenku węgla. Wykonanie tego dokumentu, to jedna rzecz, która nie zwalnia Gminy  

z obowiązku przeprowadzenia audytów energetycznych przed inwestycją 

w termomodernizację oraz wykonania tego typu rzeczy po wykonaniu inwestycji. Zatem 

jeżeli Gmina chce składać wnioski aplikować o środki w przedmiotowym zakresie musi 

sporządzić ww. plan. Z informacji pozyskanych w kilku źródła padała kwota 50.000,00 zł, 
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jako koszt wykonania dokumentu. Taką kwotę zabezpieczono w budżecie ale na pewno 

Gmina szukać będzie firmy, która wykona  to taniej. 

 

Radny Jacek Kabattek pytał, jak liczona jest kwota 20.100,00 zł na składki członkowskie 

LGD. 

 

Zastępca Burmistrza Więcborka odpowiedział, że jest to liczone od mieszkańca  i wynosi 

0,75 zł ale składa ta liczona jest za dwa lata. 

 

Burmistrz Więcborka uściślił, że wynika to z tego, że w roku 2015 LGD musi opracować 

nową Strategię na nowy okres programowania. Środki przewidziane na LGD w nowym 

okresie programowania są wyższe ale na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze uruchomionych na 

typową działalność LGD, stąd była prośba Zarządu o zapłacenie składek za okres dwóch lat. 

Taka uchwała została podjęta przez samorządowców na Walnym Zebraniu LGD. 

 

Radny Jan Antczak poruszył temat równiarki gminnej i konieczności wymiany sprzętu, 

którym w tej chwili dysponuje Gmina. 

 

Burmistrz Więcborka zapewnił, że sprawa jest na bieżąco analizowana. Znaleziono firmę, 

która podjęłaby się naprawy skrzyni biegów ale sama skrzynia biegów nie daje gwarancji, że 

równiarka będzie pracowała dalej. Niedawno pracownicy UM jechali oglądać równiarkę, 

która teoretycznie była do zakupu i podobno w świetnym stanie z małą ilością 

przepracowanych roboczogodzin. Rzeczywistość niestety okazała się zupełnie inna. Problem 

ten niewątpliwie jest cały czas na uwadze, rozważane są różne opcje zakup, Lessing itd. 

trzeba przeanalizować, która forma byłaby dla Gminy najbardziej korzystna. 

 

Radny Władysław Rembelski  zabrał głos w kwestii LGD mówiąc, że Grupa ta ma swoje 

dochody jedynie z tytułu składek członkowskich. Fakt opłacenia składki tylko za 2015 rok 

znacznie ograniczyłby pozyskanie środków zewnętrznych. 

 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i przystąpiono do zaopiniowania projektu. 

 

Obecnych 12 radnych. 

 

Opinia jednogłośnie pozytywna 

 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji pytał, kto odpowiada za wiaty autobusowe 

na terenie gminy i kto je buduje. 

 

 

 

Zastępca Burmistrza Więcborka odpowiedział, że ta konkretna wiata była wykonana  

w ramach inwestycji przez Gminę.  

 

 

 

Przewodniczący Komisji dopytywał, że jeżeli chciałby aby taka wiata postawiona została na 

osiedlu Plebanka, to do kogo musiałby się zwrócić. 

 

Radny Władysław Rembelski  powiedział, że generalnie do właściciela danej drogi. 
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Radny Stanisław Piłka powrócił do sprawy rowów wykopanych przy cmentarzu  

w Runowie Krajeńskim przez Zarząd Dróg Wojewódzkich. Zdaniem radnego trudno w tym 

posunięciu ZDW doszukać się działania na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców. Sołectwo 

zadbało o estetykę tego miejsca i wszystko to zostało można powiedzieć zdewastowane bez 

żadnej rozsądnej argumentacji. Prosił, by Burmistrz w miarę możliwości zainterweniował  

w tej sprawie. 

 

Burmistrz Więcborka stwierdził, że trudno jest mu się odnieść do zaistniałej sytuacji. 

Zarząd Dróg Wojewódzkich jest właścicielem drogi, działa zgodnie z przepisami choć nie 

zawsze wydają się one racjonalne z punktu widzenia mieszkańców. Konflikt powstał 

w momencie kiedy nawierzchnia została wyrównana i zaczęły tam parkować samochody do 

czego ZDW miał pewne zastrzeżenia. Generalnie trudno jest wyegzekwować wydałoby się 

jak najbardziej  sensowne rozwiązania i dobitnie widać to na przykładzie organizacji ruchu na 

Placu Jana Pawła II w Więcborku. W tej sprawie odbyło się spotkanie władz Więcborka  

z przedstawicielami ZDW, którzy po wysłuchaniu rzeczowej argumentacji popartej nawet 

przykładami sytuacji zastanych podczas wizji lokalnej miejsca, poinformowali że zasadniczo 

przyjechali żeby przekazać, że żadne działania w kierunku zmian organizacji ruchu i tak nie 

będą podjęte. Zakończyło się tym, że spisany został Protokół, do którego wniósł swoje zdanie 

odrębne i tyle. Można powiedzieć, że godzina dyskusji naoczne sytuacje mówiące, że da się 

zrobić inaczej, nic nie wniosły.   

 

Radny Kazimierz Wilczyński chciał wiedzieć, czy cokolwiek robi się na  

ul. Nowodworskiej i I Armii Wojska Polskiego w związku z ustaleniami, jakie padły swego 

czasu na spotkaniu – wizji lokalnej, zorganizowanej z przedstawicielami Starostwa. Starostwo 

wówczas wyrażało chęć partycypacji w kosztach zadania, póki co zakończyło się jedynie na 

wycince drzew. 

 

Burmistrz Więcborka poprosił o kilka słów w temacie radnego Władysława Rembelskiego 

pełniącego również funkcję Skarbnika Powiatu Sępoleńskiego.  

 

Radny Rembelski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o 2015 rok, to na pewno ani ul. Nowodworska, 

ani I AWP nie będzie robiona ani przez sam Powiat Sępoleński, ani przez Powiat Sępoleński 

w ramach porozumienia z jednostką samorządu terytorialnego, gdyż zarówno budżet Powiatu, 

jak i Gminy Więcbork jest ustalony i nie obejmuje wykonania takiego zadania. Będzie to 

możliwe w roku 2016 przy współudziale obu jednostek. 

 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów 

 

/-/ Henryk Szwochert 


